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P R O T O K Ó Ł  NR XXXIV/14 

XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Żninie,  

która odbyła si ę w dniu 19 wrze śnia 2014 r.    

w sali Urz ędu Miejskiego w Żninie przy ulicy 700 - lecia 39  

i trwała od godz. 9.00 do godz. 11.30  

 

Protokolant sesji:  

Łukasz Lisiecki - inspektor  Biura Rady Miejskiej 

 

AD PKT 1 - OTWARCIE SESJI I STWIERDZENIE KWORUM 

 
 

Przewodnicz ący Rady Miejskiej Lucjan Adamus – otworzył XXXIV Sesję Rady 

Miejskiej w Żninie i stwierdził, że na ustawową liczbę 21 Radnych w sesji uczestniczy 

16 Radnych, co stanowi 76% ustawowego składu Rady, czyli wystarczająca liczba do 

podejmowania prawomocnych uchwał zgodnie z art. 14 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku  o samorządzie gminnym. 

Listy obecności stanowią załączniki nr 1, 2, 3  do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodnicz ący  Rady  powitał: 

1. Burmistrza Żnina Pana Leszka Jakubowskiego, Zastępcę Burmistrza Żnina 

Panią Aleksandrę Nowakowską  oraz pracowników Urzędu, 

2.  Panie i Panów Radnych, 

3.  Sołtysów Gminy Żnin,  

      4.  Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych Gminy Żnin, 

5.  Prasę lokalną, 

6.  Radio Żnin, 

7.  Wszystkich obecnych na Sali.     

  

 

 



 

 

 

     AD PKT 2 - PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

 

Przewodnicz ący Rady Miejskiej Lucjan Adamus – przedstawił porządek obrad 

XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Żninie, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Następnie zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 

Burmistrz Leszek Jakubowski - powiedział, że w dniu wczorajszym parokrotnie 

dzwonił do niego Pan Piotr Błaszczyk, który był wnioskodawcą o sprzedaż 

nieruchomości położonej w Murczynie, w związku z postawieniem hali sportowej 

z prośbą o wycofanie tego punktu z porządku obrad.  Swoją prośbę uzasadnił tym, że 

poszuka inną lokalizację i po jej poszukaniu zaproponuje inną lokalizację na następnej 

sesji. Wobec tego proponuję zdjęcie tego punktu z porządku obrad.     

Przewodnicz ący Rady Miejskiej Lucjan Adamus – wobec braku pytań,  zapytał kto 

jest za zdjęciem z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż części nieruchomości położonej w Murczynie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 16 Radnych  

Za było 16 Radnych 

 

Rada zdjęła z porz ądku obrad  projekt uchwały w sprawie wyra żenia zgody na 

sprzeda ż części nieruchomo ści poło żonej w Murczynie. 

 

 

Porządek obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Żninie po zmianach przedstawia 

się następująco: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji.  

4. Sprawozdanie Burmistrza Żnina z działalności w okresie międzysesyjnym oraz 
z wykonania uchwał Rady Miejskiej.  

5. Interpelacje Radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. 



 

 

 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Żninie. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień na rok 2014. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia na rzecz 
rozwoju Obszaru Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Powiatu Żnińskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego południowo-zachodniej części miasta Żnina dla terenu położonego 
przy ul. Aliantów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Żnin Góra” dla terenu położonego przy ulicach: Składowej, Jasnej, 
Leszka Białego i Klemensa Janickiego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu działki nr 9/82 położonej w Dobrylewie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia, 
której przedmiotem jest ta sama część nieruchomości, położona w Żninie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia, 
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość położona w Sulinowie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia, 
której przedmiotem jest ta sama część nieruchomości położonej w Żninie przy ul. 
Szkolnej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów użyczenia, 
których przedmiotem są lokale użytkowe położone w Żninie przy ul. Potockiego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu, 
których przedmiotem są te same lokale użytkowe, położone w Żninie przy ul. 
Potockiego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, 
której przedmiotem jest ta sama część nieruchomości położonej w Żninie przy ul. 
Mickiewicza. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, 
której przedmiotem jest ta sama część nieruchomości położonej w Żninie przy ul. 
Aliantów. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu na 
części nieruchomości stanowiące lokale użytkowe, położone w Żninie przy Placu 
Wolności i ul. Szpitalnej. 



 

 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa 
rzeczowego na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żnin, położonej w Żninie 
przy ul. Szkolnej. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa 
rzeczowego na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Żnin. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości, 
położonej w Żninie przy ul. 700-Lecia. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości położonej w Żninie przy ul. Sportowej. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 
w Żninie przy ul. Przemysłowej. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego na 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żnin, położonej w Żninie przy Placu 
Zamkowym. 

27. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na 
rzecz Gminy Żnin gruntu położonego w Żninie przy ul. Mieszka I. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa 
rzeczowego na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żnin, położonej 
w Kierzkowie.  

29. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian i aktualizacji w podziale gminy Żnin na stałe 
obwody głosowania. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w Gminie 
Żnin w wyborach do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw oraz w wyborach 
burmistrza. 

31. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Żnin na 2014 rok. 

32. Odpowiedzi na interpelacje Radnych.  

33. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 

34. Zakończenie. 

 

AD PKT 3 –  Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji. 

 

Wysoka Rado XXXIII sesja odbyła się w dniu 18 czerwca 2014 roku. Protokół z  tej 

sesji zawiera  47 stron i 37 załączników. Z treścią protokołu zapoznałem się, wiernie 

odzwierciedla przebieg tej sesji, w związku z tym proponuję, aby Wysoka Rada 

protokół przyjęła. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu z XXXIII sesji Rady Miejskiej 

w Żninie, proszę podnieść rękę?  



 

 

 

 

W głosowaniu udział wzięło 16 Radnych 

Za było 16 Radnych 

Rada przyj ęła protokół z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Żninie.  

 
 

AD PKT 4 -  Sprawozdanie Burmistrza Żnina z działalności w okresie 

międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

 
 
Przewodnicz ący Rady Miejskiej Lucjan Adamus – poprosił o zabranie głosu 

Burmistrza Żnina, celem przedstawienia sprawozdania z działalności w okresie 

międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

Burmistrz Leszek Jakubowski  – powiedział, że wykonując uchwały Rady Miejskiej 

w Żninie oraz zadania gminy określone przepisami prawa, a szczególnie w ustawie 

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym – w okresie od dnia 31 maja 2014 r. 

podjęte zostały następujące działania (stan na 08.09.2014 r.): 
 

1. Wydałem 47 zarządzeń w następujących sprawach: 

 

1) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Żnin (4 zarządzenia); 

2) w sprawie udzielenia upoważnienia do przyznawania Karty Dużej Rodziny 

(2 zarządzenia); 

3) w sprawach dotyczących składników rzeczowych majątku ruchomego 

(3 zarządzenia); 

4) w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów placówek oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Żnin za wybitne wyniki w nauce oraz osiągnięcia 

sportowe i artystyczne; 

5) w sprawach dotyczących gospodarowaniem mieszkaniowym zasobem Gminy Żnin 

(9 zarządzeń); 

6) w sprawie przeznaczenia do oddania w najem lub dzierżawę nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Żnin (2 zarządzenia); 

7) w sprawie przeprowadzenia przetargu na sprzedaż części nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Żnin, położonej w Żninie (3 zarządzenia); 



 

 

 

8) zmieniające zarządzenie w sprawie przeprowadzenia kontroli dotacji celowych 

udzielonych jednostkom niezaliczanym do sektora finansów publicznych na 

realizacje zadań własnych gminy; 

9) w sprawie zmian kwot dotacji celowych przyznanych gminie, przeniesienia 

wydatków w toku wykonywania budżetu między paragrafami oraz przeniesienia 

wydatków z rezerwy budżetowej (4 zarządzenia); 

10) w sprawie sprzedaży części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żnin 

w trybie bezprzetargowym (4 zarządzenia); 

11) w sprawie zatwierdzenia podziału środków finansowych na cele związane 

z realizacją zadań własnych gminy, z pominięciem otwartego konkursu ofert; 

12) w sprawie przeprowadzenia przetargów na sprzedaż nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Żnin, położonych w Januszkowie, Kierzkowie i w Białożewinie 

(2 zarządzenia); 

13) w sprawie przeprowadzenia przetargu na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Żnin, położonej w Żninie; 

14) w sprawie terminu składania wniosków o udzielenie w 2014 r. pomocy finansowej 

uczniom z terenu Gminy  Żnin na zakup podręczników w ramach programu 

„Wyprawka szkolna”; 

15) w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się 

o awans na  stopień nauczyciela mianowanego (4 zarządzenia); 

16) w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Żnin za I półrocze 

2014 roku oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury: Muzeum Ziemi Pałuckiej w Żninie Miejskiej 

i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Żninie oraz Żnińskiego Domu Kultury w Żninie 

za I półrocze 2014 roku; 

17) w sprawie organizacji wyborów samorządowych w 2014 r. (2 zarządzenia); 

18) w sprawie szczegółowych wytycznych do opracowania materiałów planistycznych 

do projektu uchwały budżetowej Gminy Żnin na rok 2015; 

19) w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających (przedterminowych) sołtysa 

Sołectwa Brzyskorzystew i innych spraw dotyczących funkcjonowania organów 

Sołectwa Brzyskorzystew. 

2. Z 29 uchwał Rady Miejskiej w Żninie podjętych na XXXIII sesji w dniu 

18 czerwca 2014 r., 19 uchwał wykonano a 10 jest w trakcie realizacji.  

 



 

 

 

Przedstawiając niniejsze sprawozdanie pragnę podkreślić, że zawarto w nim tylko 

najważniejsze tematycznie sprawy i zagadnienia związane z zaspokajaniem potrzeb 

naszej gminnej wspólnoty samorządowej. 

 

AD PKT 5  – Interpelacje Radnych 

 
Przewodnicz ący Rady Miejskiej Lucjan Adamus –  poprosił o składanie interpelacji.  

Radny Maciej Grabowski – Panie Burmistrzu podczas uroczystych obchodów 

jubileuszu 50 – lecia Żnińskiego Towarzystwa Kultury Pan prezes pochwalił się, że 

stowarzyszenie otrzymało lokal od gminy. Jest to dość duży lokal w centrum miasta 

o powierzchni 75 m². Zgłosiły się do mnie 2 stowarzyszenia o podobnym charakterze 

z zapytaniem czy w związku z tym, że ten lokal jest tak duży to Pan Burmistrz 

udostępniłby im ten lokal na jakieś spotkania. Na podobnej zasadzie jak funkcjonuje 

lokal na ul. Śniadeckich w Żninie, gdzie na jednym terenie funkcjonuje kilka podmiotów.  

Burmistrz Leszek Jakubowski - odpowiedział, że to nie jest lokal gminny. Jest to 

lokal prywatny, wynajęty przez ŻTK. Gmina na ten cel nie wydaje żadnych środków, ja 

im tylko pomogłem w sponsorowaniu tego. Jest sponsor zewnętrzny, który pomaga im 

w utrzymaniu tego lokalu. Z informacji, które posiada ŻTK zwróci się do Rady Miejskiej 

w Żninie o ewentualne wsparcie. Z tego co mu wiadomo to z tym wynajęciem dla 

innych podmiotów będzie kłopot, ponieważ ŻTK zamierza utworzyć muzeum braci 

Śniadeckich.  

Radny Kazimierz Ja ńczak - Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, 

wielokrotnie na tej sali mówiłem o sytuacji na ul. Browarowej, ale również i ul. 

Dworcowej w Żninie, gdzie pojawiają się problemy z wyjazdem z marketu i wyjazdem 

z firmy, która tam istnieje.  Skoncentrować chciałbym się jednak na ul. Browarowej do 

czego skłoniła mnie sytuacja sprzed ostatnich dwóch tygodni, a mianowicie samochód 

osobowy uderzył w wózek z dzieckiem na przejściu dla pieszych. Tylko chyba Matka 

Boska, która jest w pobliżu tego przejścia uratowała tą sytuację i uchroniła przed 

tragedią. W związku z tym zebrałem na dzisiaj 163 podpisy nie tylko mieszkańców tego 

osiedla, ale również kierowców, którzy systematycznie korzystają z tej drogi z prośbą 

o poparcie zmiany organizacji ruchu, polegającej na  wprowadzeniu zakazu ruchu 

pojazdów dla pojazdów o masie rzeczywistej przekraczającej 3,5 tony z uwagi na 

bezpieczeństwo mieszkańców i notoryczną dewastację. Sytuacja jest bardzo 

poważna. Do tego dochodzi jeszcze inny problem, a mianowicie drogowcy niedawno 



 

 

 

oznakowali tę ulicę w taki sposób, że jadąc od przedszkola w kierunku Polo Marketu 

nie można skręcić w lewo na parking mieszczący się przy delikatesach "Lusia” z uwagi 

na wymalowane na jezdni dwóch ciągłych linii. Nikt tam tego nie przestrzega i jeżdżą 

na pamięć. Być może wynika to z pomyłki przy znakowaniu ulicy przez drogowców. 

Zebrane podpisy przekażę na ręce Pana Burmistrza. Akcja zbierania podpisów 

jeszcze trwa i uważa, że należałoby podjąć jakieś działania co do ul. Browarowej w 

Żninie.   

Burmistrz Leszek Jakubowski – odpowiedział, że jeśli chodzi o ul. Dworcową to 

faktycznie dojazd do pobliskiego marketu jest utrudniony. Z wiedzy którą posiada to 

przy modernizacji ul. Dworcowej myśli się o tym, aby to w jakiś sposób rozwiązać. Z 

tego co wiadomo to taka modernizacja ma mieć miejsce w przyszłym roku.  

Co do ul. Browarowej to nasze wielokrotne wystąpienia do Komisji Powiatowej przy 

Staroście, która zajmuje się organizacją ruchu były rozpatrywane negatywnie. Nigdy 

nie zgodzono się z naszym punktem widzenia, że to należy zmienić. Jedynym z 

rozwiązań, które w przyszłości jest w stanie rozwiązać ten problem jest budowa S-5 i 

nasze zabiegi o węzeł Żnin, który będzie na końcu  ul. Aliantów i ul. I – go Stycznia. 

Wówczas będzie możliwość skierowania ruchu z ul. Dworcowej, ul. Mickiewicza na 

węzeł do Jaroszewa i z Jaroszewa na węzeł żniński. W tym miejscu będą się wtedy 

rozjeżdżać bądź to na Janowiec lub Wągrowiec. W pierwszej fazie na kopii w 

Warszawie przerzucono węzeł Żnin na drugi etap budowy, jednak za pośrednictwem 

nas i Starosty zabiegaliśmy, aby doszło do spotkania z wszystkimi decydentami dróg. 

Wówczas na spotkaniu Dyrektor bydgoskiego oddziału GDDKiA przyrzekł, że o taki 

węzeł wystąpią i z tego co mi wiadomo wystąpili o niego do Warszawy. Czekamy teraz 

na ogłoszenie przetargów, które ma mieć miejsce we wrześniu bądź październiku i tam 

będzie już widoczny węzeł Żnin.  

Jeśli zaś chodzi o te linie ciągłe wymalowane na ul. Browarowej  to siedzi tutaj na sali 

Pani Naczelnik Wydziału Dróg i przyjęła to z pewnością do wiadomości i się tym 

zajmie.  

Radny Adam Kowalewski -  powiedział, że jego interpelacja po raz kolejny dotyczy 

tego samego problemu, a mianowicie wyeliminowania zagrożenia bezpieczeństwa 

uczniów dojeżdżających z Sarbinowa do Żnina. Nie zgłaszałbym tej interpelacji, jednak 

w piśmie z dnia 10 września podpisanym przez Panią Burmistrz wynika, że „o sposobie  

rozwiązania sprawy zostanie Pan poinformowany w momencie kiedy zapadną decyzje 

ze strony projektantów i pracowników Zarządu Dróg Wojewódzkich”. W poniedziałek i 



 

 

 

w środę mieliśmy posiedzenia Komisji Rady i pytałem wówczas Panią Burmistrz jakie 

są rozwiązania tej sprawy. Wówczas nie znała jeszcze odpowiedzi. Dlatego też zdziwił 

mnie i mieszkańców fakt, że w środę ZDW w Bydgoszczy bez jakiegokolwiek  

poinformowania w tym również Pani Burmistrz rozpoczął modernizację drogi, 

polegającą na  wykonaniu fragmentu chodnika, przejścia dla pieszych. Po co?, na co?, 

nikt nie wie. Dlatego też będę tutaj prosił o odpowiedź. Oczywiście wszyscy dziękujemy 

za każde rozwiązanie, które pomaga. Kolega mówił wcześniej o ul. Browarowej, która 

poniekąd stanowi element drogi wojewódzkiej E-251. Nie drwię z tego, gdyż sprawa 

jest poważna szczególnie dla Sarbinowa. Dlatego też zwracam się również do Rady o 

wparcie w tej sprawie. W maju tego roku po pismach i interpelacjach Komisja 

składająca się z przedstawicieli Zarządu Dróg Wojewódzkich, Urzędu 

Marszałkowskiego, Komendy Wojewódzkiej Policji i Urzędu Miejskiego w Żninie 

stwierdziła, że „ nie występowanie przystanków i wiaty powoduje zagrożenie dla dzieci. 

Nie ma możliwości wyznaczenia bezpiecznego przejścia dla pieszych w ciągu drogi 

wojewódzkiej E – 251 oraz, że mieszkańcy sugerują usytuowanie przystanku zgodnie 

z zatwierdzonym projektem przebudowy drogi. Dodał, że na wniosek Burmistrza Rada 

w czerwcu ujęła w budżecie Gminy  zadanie dotyczące doraźnego wykonania odcinka 

drogi w miejscu gdzie zgodnie z dokumentacją ma być wjazd autobusów i wiata. 

Niestety ZDW w Bydgoszczy nie zgodził się na takie rozwiązanie. ZDW na terenie 

Sarbinowa posiada potężny teren, który zgodnie z opracowanym projektem jest 

przeznaczony na taką rzecz. ZDW na tym terenie wydzierżawiło parking, który 

chwilami jest pusty, a z boku jest wiata i przystanek dla dzieci, który stwarza 

zagrożenie jak sami wpisali do protokołu. Panie Burmistrzu, Pani Burmistrz ja 

doceniam jak i mieszkańcy Państwa starania i pomoc, natomiast prosiłbym czy to co 

w tej chwili jest wykonane to jest przystanek autobusowy, gdzie powstanie wiata, na 

tyle by dzieci mogły bezpiecznie wsiąść i dojechać. Rok szkolny rozpoczął się już 

prawie 3 tygodnie temu i  prośba, aby opiekunka, która jest w każdym autobusie 

bezpiecznie przeprowadzała dzieci z jednej strony ulicy na drugą. Proszę także o 

zainteresowanie Przewodniczącego Komisji Oświaty, nie ma dziś Przewodniczącego 

Komisji Prawa i Porządku Publicznego. Na dzień dzisiejszy, który podpisała znacząca 

grupa, stwierdza jednoznacznie, że bezpieczeństwo dojeżdżających uczniów do Żnina 

jest zagrożone, a za bezpieczeństwo uczniów odpowiada Gmina. Prosiłbym o 

odpowiedź na sesji, ale również prosiłbym o odpowiedź na piśmie, ponieważ 

mieszkańcy takiej odpowiedzi oczekują. 



 

 

 

Burmistrz Leszek Jakubowski -    odpowiedział, że  dzięki ich usilnym staraniom do 

Sarbinowa udało się sprowadzić pracowników ZDW w Bydgoszczy, którzy po 

szczegółowym zapoznaniu się z problemem, który tu występuje zasugerowali, abyśmy 

nic za dużo tam nie mieszali, ponieważ to oni są fachowcami by znaleźć bezpieczny 

dojazd i wyjazd dzieci do szkoły. Obiecali nam, że to uczynią. Sądzę, że zaczęli 

działania. Próbowaliśmy im pomóc i wykupić kawałek gruntu by postawić wiatę 

autobusową. Skoro mieszkańcy się nie zgodzili na takie rozwiązanie to ZDW ma takie 

możliwości prawne by przy budowie takiej drogi  jest ustawa, która pozwala na 

przejęcie odpowiedniej wielkości gruntu pod inwestycję. Wówczas w zamian za to 

wypłacane jest odszkodowanie. Sądzę, że tak właśnie zrobią i zadanie zostanie 

wykonane tak jak to jest przewidziane do realizacji. Gdy to wszystko zostanie 

wykonane to my postawimy wówczas wiatę. Z kolei opiekunkom już powiedzieliśmy, 

że do czasu zorganizowania  bezpiecznego wsiadania i wysiadania będą 

przeprowadzać dzieci. 

Przewodnicz ący Rady Miejskiej Lucjan Adamus –  zwracając się do Radnego 

Kowalewskiego powiedział, że jest to punkt dotyczący interpelacji, więc na szersze 

rozwinięcie tematu będzie możliwość w punkcie „Zapytania, wolne głosy i informacje”.     

Radny Maciej Grabowski -  zwrócił uwagę na trudną sytuację żnińskiego PKS-u. Od 

dłuższego czasu sytuacja finansowa firmy tj. Kujawsko Pomorskiego Transportu 

Samochodowego jest nie najlepsza.  Kilkukrotnie pracownicy zwracali się do mnie i 

przekazywali niepokojące informacje. Rozmawiali z prezesem we Włocławku. Sytuacja 

jest taka, że coraz więcej odpada im połączeń rentownych, a pozostają takie 

połączenia gdzie jeździ kilku pasażerów.  Na tę chwile w firmie zatrudnionych jest 60 

osób. Tabor bardziej nadaje się do rezerwatu w Biskupinie niż do przewożenia ludzi. 

Ludzi, którzy tam pracują za najniższą krajową pensję starają się mimo tego to w 

jakimś stanie utrzymać.  Drugi powód, który budzi niepokój wśród pracowników to są 

plany sprzedaży dworca PKS-u przy ul. Towarowej w Żninie. Wobec tego prośba moja 

jest taka, aby zainicjował Pan spotkanie z prezesem KPTS. Może udałoby się jakoś 

pomóc, choćby przez umorzenie jakiejś części podatku. Pracuje tam sporo osób, więc 

można by w jakiś sposób pomóc. Wiem, że Gmina nie jest organem, który ma 

pomagać tego typu podmiotom, ale jest to kolejna firma, która chyli się ku upadkowi. 

Więc lepiej zareagować wcześniej niż gdy będzie już za późno.    

 Burmistrz Leszek Jakubowski -  powiedział, że każdy podmiot, który ma problem i 

zgłasza się do niego, to zawsze stara się w jakiś sposób mu pomóc. PKS do tej pory 



 

 

 

nigdy się do mnie nie zgłosił. Jeśli jest taka ochota to proszę im powiedzieć, że jestem 

otwarty na rozmowę. Też umarzam podatki, czy je odraczam. Jednak zastanawiające 

jest to, dlaczego  przegrali przetarg na dowożenie. Gdyby go nie przegrali to uważa, 

że sytuacja byłaby lepsza. Dziwne jest to, że wygrał PKS Bydgoszcz i im się opłacało, 

co więcej wynajmują teren na autobusy w siedzibie jednej ze żnińskich firm. 

Niezrozumiałe dla mnie jest to jak mogli przegrać z PKS –em Bydgoszcz. Firmie 

bydgoskiej się opłacało, a im nie. Chodziło tutaj o kwotę ponad 1 mln zł, więc dla 

takiego PKS-u byłaby to znaczna kwota. Raz jeszcze podkreślił, że jest otwarty i służy 

pomocą.  

Radna Halina Rosiak -  w nawiązaniu do interpelacji Radnego Grabowskiego zapytała 

co z zapowiadanym programem poprawy wizerunku tej części miasta, tj. terenu PKS-

u przy ul. Towarowej w Żninie. Dodała, że miał być współfinansowany przez  Marszałka 

Województwa.   

Następnie zapytała o nagrodę przyznaną Gminie Żnin za rewitalizację starówki. Czy 

gazeta, która nominowała, również nagradzała? Zapytała czy ta kwota, którą podawał 

Tygodnik Pałuki jest kwotą brutto czy netto? 

Burmistrz Leszek Jakubowski -  odpowiedział, że nagrody przyznawała kapituła. Z 

kolei kwota jest kwotą brutto.  

Odnośnie terenu PKS-u to my jako Gmina  chcieliśmy sprzedać grunt, jednak Rada 

Miejska wyraziła swój sprzeciw wobec sprzedaży terenu. Na gruncie, który miał być 

sprzedany miał powstać piękny obiekt, w którym miałoby się mieścić coś w rodzaju 

galerii. Poza tym miała być odnowiona ul. Towarowa w Żninie, miało powstać 100 

miejsc parkingowych oraz wydzielony teren dla autobusów. Niestety nie wszystko co 

chce Burmistrz, Szanowna Rada zatwierdza. Dlatego nic z tego nie wyszło. Nikt na nie 

swoim gruncie nie będzie czynił inwestycji.  

Radny Adam Kowalewski - odnosząc się do uwagi Przewodniczącego Rady 

powiedział, że problem, który zgłaszał jest interpelacją, jest sesja więc interpelacja jest 

ostatnią formą dzięki której może swój problem przedstawić Radzie. Nie występuje 

przeciwko Panu Burmistrzowi czy też Pani Burmistrz, natomiast prosiłbym całą Radę, 

jeśli ZDW ustosunkuje się do Pana wypowiedzi posiada całą dokumentację i posiada 

swój teren w Sarbinowie, gdzie w innym miejscu  wrysowana jest wiata, przystanek itd. 

To ja i mieszkańcy mamy proste pytanie, to gdzie to co robią powstanie przystanek i 

powstanie wiata. A prośba moja Panie Przewodniczący podyktowana jest tym, że na 

dwóch Komisjach pytałem się i nie uzyskałem odpowiedzi. Następnie raz jeszcze 



 

 

 

odczytał fragment treści pisma od Pani Burmistrz „o sposobie rozwiązania sprawy 

zostanie Pan poinformowany gdy zapadną decyzje ze strony projektantów i 

pracowników ZDW”. Dodał, że na dzień dzisiejszy świętością w Sarbinowie jest 

protokół, dzieci są zagrożone.    

Burmistrz Leszek Jakubowski -  my to wiemy i czekamy aż to zrobią.  

Radny Czesław Dalewski -  powiedział, że lata 2014 – 2020 są to nowe środki unijne. 

Wobec tego  zapytał czy Burmistrz wystąpił już do Urzędu Marszałkowskiego o jakieś 

sfinansowanie inwestycji na terenie gminy. Czy w ogóle można już składać jakieś 

wnioski? Urząd Marszałkowski wie już jakimi kwotami będzie dysponował, wobec tego 

by nie przespać sytuacji tak jak w poprzednim programie zapytuję o tę sprawę. Na 

posiedzeniach Komisji była już dyskusja i tak zrozumiał, że Pan Burmistrz wystąpił już 

z wnioskiem o zagospodarowanie przestrzeni nad Małym Jeziorem Żnińskim.      

Burmistrz Leszek Jakubowski -  powiedział, że nie można jeszcze składać wniosków 

na to nowe rozdanie unijne z tego względu, że będzie to uruchomione na początku 

przyszłego roku. Dodał, że ta jedna z uchwał, która dziś będzie podejmowana umożliwi 

aplikowanie o środki. Najpierw będą wnioski kierowane do Powiatu, a następnie 

kierowane będą do Marszałka Województwa. My jako Gmina złożyliśmy wniosek już 

dawno temu podczas jednego ze spotkań w ramach Powiatu. Ten wniosek jest dosyć 

obszerny, zrobiliśmy go wspólnie z Gminą Gąsawa oraz z Gminą Szubin. Uważamy 

bowiem, że taki wniosek ponadgminny jest bardziej wartościowy. Jest to projekt pod 

nazwą „Łączy nas Gąsawka”. Chcemy by cała infrastruktura nad naszymi jeziorami, 

ale także Jeziorem Weneckim, Jeziorem Biskupińskim uległa rewitalizacji i przyczyniła 

się do wzbogacenia oferty turystycznej.  

Radny Maciej Grabowski -  powrócił do tematu zgłoszonego przez Radną Rosiak, a 

mianowicie kupienia sobie  za kwotę10 tys. zł  wyróżnienia za rewitalizację starówki. 

Jest takie powiedzenie, że każdy sukces obroni się sam. Przez tyle lat odkąd tutaj 

siedzę na tej sali nie zabrałem krytycznego głosu w stosunku do rewitalizacji starówki.   

Zgodnie z tym powiedzeniem wystarczy się przejść po mieście i jaka ta rewitalizacja 

jest każdy widzi. Wystarczy wejść na stronę gazet lokalnych i wpisać hasło 

rewitalizacja to ukaże się więcej artykułów negatywnych niż pozytywnych. 

Przeczytałem sobie regulamin kapituły i wynika z niego, że najpierw było bodajże 100 

zgłoszeń. Takich naiwnych gmin jak nasza, która pozwoliła sobie na kupno sukcesu 

było bardzo mało. Czy naprawdę nie było w gminie innych potrzeb niż wydawanie 

środków na budowanie komuś pijaru, krótko przed wyborami. Dziękuję tutaj akurat 



 

 

 

Tygodnikowi „Pałuki”, że naświetliły rzetelnie temat i społeczeństwo poznało prawdę. 

Każda z osób, która ma do czynienia albo z prowadzeniem działalności albo 

zarządzaniem podmiotem, to potwierdzi, że za 100 tys. zł, 200 tys. zł, 10 tys. zł można 

sobie bez problemu kupić sukces. Bardzo to rozdrażniło młodzież ze żnińskiego 

liceum, która działa w Młodzieżowej Radzie Gminy Żnin. Otóż na jednym ze swoich 

posiedzeń wnioskowali o współfinansowanie przez Gminę Żnin budowy siłowni w 

parku miejskim. Koszt takiej siłowni miał wynieść około 15 tys. zł. Otrzymali odpowiedź, 

że Gmina nie posiada środków finansowych na ten cel. Uważa, że wydanie kwoty 

ponad 10 tys. zł na wyróżnienie za rewitalizację jest nieracjonalne. Wnioskuję pod 

kątem tej siłowni. Być może ma Pan Burmistrz mógłby poszukać w budżecie kwoty 12 

-15 tys. zł na wykonanie siłowni.   

Burmistrz Leszek Jakubowski – odpowiedział, że czasami jak się słyszy takie 

wypowiedzi to aż nie chce się tego komentować. Nie było to wykupienie sukcesu, bo 

takiej możliwości nie ma. Było to zgłoszenie do udziału w konkursie. Zgłosiło się 930 

podmiotów z całej Polski. Do finału zakwalifikowano ponad 60 i zaproponowano tym, 

którzy trafili do finału, że w Rzeczpospolitej ukaże się reklama inwestycji, czyli tego 

czego chcemy za taką kwotę w bardzo dużym nakładzie. Gdybyśmy to przełożyli na 

reklamę w naszych lokalnych prasach to w takiej ilości byśmy zapłacili znacznie więcej. 

Każda promocja kosztuje i każda reklama kosztuje. Proszę zatem takich rzeczy nie 

mówić. Byłem na Zamku Królewskim w Warszawie, gdy wręczano nagrody. Wydano 

katalog pokonkursowy i proszę mi wierzyć, że byłem bardzo zdziwiony kiedy na drugiej 

stronie katalogu pokazano naszą rewitalizację. Przecież oni sami sobie to wybrali. 

Uznanie jest całej kapituły, która składała się z profesorów, docentów, doktorów, 

magistrów, a także osób  związanych z  urbanistyką. Wszystko zostało dokładnie 

ocenione, porobiono zdjęcia. Żninianie są bardzo wymagający, wskazują na pewne 

uchybienia, które są naprawiane. My również z tego powodu bolejemy. Proszę mi 

jednak wierzyć, że wszyscy, którzy z zewnątrz tutaj przyjeżdżają są   pod wrażeniem   

tego co zrobiono. To historia oceni czy to jest dobre czy nie dobre. Mi się osobiście 

podoba, co nie oznacza, że nie mam kilku uwag. Dlaczego nikt nie odzywał się gdy był 

ogłoszony konkurs, kiedy można było wnosić uwagi.  Prace konkursowe były w ŻDK 

wystawione przez okres tygodnia, a obejrzało je może z 20 osób. Dopiero po konkursie 

gdy wygrał go żninianin Pan Hałaburdzin. Rewitalizację robiliśmy pod jego wskazanie, 

nie mogliśmy nic zmieniać. Mieliśmy duże kłopoty, żeby wprowadzać drobne zmiany.  

Kilka uwag, które zostały wniesione przez osoby znające się na tym, uważam, że 



 

 

 

kiedyś w przyszłości będzie można wprowadzić pewne zmiany. Udział środków 

unijnych powoduje, że należało wykonać zadanie zgodnie z projektem. Raz jeszcze 

podkreślił, że nic nie było płacone za udział w konkursie, tylko za reklamę w 

Rzeczpospolitej.  

Radny Jan Kruszelnicki – zwrócili się do mnie właściciele działek wzdłuż rowu 

biegnącego od ul. Składowej do Dużego Jeziora. Podczas dużych opadów deszczu 

stan wody się podnosi i powoduje zamulenie tego odcinka. Wówczas nie ma 

swobodnego przepływu.  

Burmistrz Leszek Jakubowski –  odpowiedział, że rów zostanie wyczyszczony.  

 

AD PKT 6 -  Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  powiedział, że zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa Rada zobowiązana jest do podjęcia tej uchwały. Przepisy, które 

będą obowiązywały od nowej kadencji zwalniać będą Radę z podejmowania tergo 

rodzaju uchwały.  

Następnie wobec braku sprzeciwu Rady odczytał wstęp i zakończenie projektu 

uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 16 Radnych 

Za było 16 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/473/2014 w sprawie wyga śnięcia mandatu 

radnego,  która stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady ogłosił 15 min przerwę w obradach.  

 

- po przerwie 

 

AD PKT 7 -   Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Żninie. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił o zabranie głosu Burmistrza, w 

celu uzasadnienia projektu uchwały. 



 

 

 

Burmistrz Leszek Jakubowski – wyjaśnił, że zmiana statutu spowodowana jest 

dostosowaniem go do obowiązujących przepisów ustaw.  

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  zapytał czy są pytania. Pytań nie było, 

wobec tego wobec braku sprzeciwu Rady odczytał wstęp i zakończenie projektu 

uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 11 Radnych 

 Za było 11 Radnych 

 

 Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/474/2014 zmieniaj ącą uchwał ę w sprawie 

uchwalenia Statutu Miejskiego O środka Pomocy Społecznej w Żninie,  która 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

AD PKT 8  - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień na rok 2014. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  wyjaśnił, że jest to również dostosowanie wydatków 

tego programu na bieżący rok. 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  zapytał czy są pytania. Pytań nie było, 

wobec tego przy braku sprzeciwu Rady odczytał wstęp i zakończenie projektu 

uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 

 Za było 14 Radnych 

 

 Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/475/2014 zmieniaj ącą uchwał ę w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów 

Uzależnień na rok 2014,  która stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

AD PKT 9 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 

na rzecz rozwoju Obszaru Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Powiatu Żnińskiego. 

 



 

 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  wyjaśnił, że projekt był omawiany na Komisjach 

Rady. Podjęcie uchwały jest niezbędne do podjęcia negocjacji w Powiecie Żnińskim 

w sprawie nowych środków unijnych w latach 2014 – 2020.  

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -   zapytał czy są pytania. Pytań nie było, 

wobec odczytał treść  projektu uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 

 Za było 14 Radnych 

 

 Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/476/2014 w sprawie wyra żenia zgody na 

zawarcie Porozumienia na rzecz rozwoju Obszaru Rozw oju Społeczno-

Gospodarczego Powiatu Żnińskiego , która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

AD PKT 10 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowo-zachodniej części miasta Żnina dla 

terenu położonego przy ul. Aliantów. 

 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski – wyjaśnił, że dotyczy to windy przy przychodni 

„Epoka” w Żninie. 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  zapytał czy są pytania. Pytań nie było, 

wobec odczytał treść  projektu uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 

 Za było 14 Radnych 

 

 Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/477/2014 w sprawie zmiany miejscowego pla nu 

zagospodarowania przestrzennego południowo-zachodni ej części miasta Żnina 

dla terenu poło żonego przy ul. Aliantów , która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

  



 

 

 

 

AD PKT 11 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Żnin Góra” dla terenu położonego przy ulicach: 

Składowej, Jasnej, Leszka Białego i Klemensa Janickiego. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski – wyjaśnił, że również ten projekt był omawiany na 

Komisjach Rady. Obecny dziś na sali jest Pan Jerzy Kowalski, który oponował kiedyś 

by wydzielać tę drogę. Ta droga zostanie zlikwidowana, Gmina nie musi jej 

wykupować.   

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  zapytał czy są pytania. Pytań nie było, 

wobec tego przy braku sprzeciwu Rady odczytał wstęp i zakończenie projektu 

uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 Za było 15 Radnych 

 

 Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/478/2014 w sprawie zmiany miejscowego pla nu 

zagospodarowania przestrzennego „ Żnin Góra” dla terenu poło żonego przy 

ulicach: Składowej, Jasnej, Leszka Białego i Klemen sa Janickiego,  która stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

  

 

AD PKT 12 - Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu działki nr 9/82 

położonej w Dobrylewie 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  zaproponował wprowadzenie do projektu uchwały 

następującej autopoprawki:  w tytule projektu skreśla się  wyrażenie „działki nr 9/82” a 

wyraz „położonej” zastępuje się wyrazem „położonego”. Wobec tego tytuł projektu 



 

 

 

uchwały otrzymuje brzmienie: „w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Dobrylewie”. 

W § 1 skreśla się wyrażenie „terenu działki Nr 982 położonej w Dobrylewie” i w to 

miejsce wpisuje się wyrażenie „terenu położonego w Dobrylewie”.  

Ponadto załącznik graficzny nr 1 do projektu uchwały zastępuje się nowym 

załącznikiem, który obejmuje zmieniony obszar, objęty planem.  

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -   zapytał czy są pytania. Pytań nie było, 

wobec tego poddał pod głosowanie autopoprawkę zgłoszoną przez Burmistrza. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 15 Radnych 

Rada przyj ęła autopoprawk ę zgłoszon ą przez Burmistrza Żnina.  

 

Następnie Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz 

z naniesioną autopoprawką.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 15 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/479/2014 w sprawie   przyst ąpienia do 

sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego terenu 

działki nr 9/82 poło żonej w Dobrylewie , która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

AD PKT 13  - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy użyczenia, której przedmiotem jest ta sama część nieruchomości, położona 

w Żninie. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  wyjaśnił, że dotyczy to przedłużenia umowy 

użyczenia dla MOPS-u w Żninie.  

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus - zapytał czy są pytania. Pytań nie było, 

wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 



 

 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 

Za było 14 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/480/2014 w sprawie  wyra żenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy u życzenia, której przedmiotem jest ta sama cz ęść 

nieruchomo ści, poło żona w Żninie , która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

AD PKT 14 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy użyczenia, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość położona 

w Sulinowie. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  wyjaśnił, że jest to działka, którą w użyczeniu ma 

Sołectwo Sulinowo. Wobec tego, że upływa termin dotychczasowej umowy, niezbędne 

jest podjęcie tej uchwały. 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus - zapytał czy są pytania. Pytań nie było, 

wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 15 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/481/2014 w sprawie  wyra żenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy u życzenia, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomo ść poło żona w Sulinowie , która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

AD PKT 15  - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy użyczenia, której przedmiotem jest ta sama część nieruchomości położonej 

w Żninie przy ul. Szkolnej. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  wyjaśnił, że dotyczy to zawarcia kolejnej umowy 

użyczenia dla nieruchomości położonej na terenie WOPR-u.  



 

 

 

 Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus - zapytał czy są pytania. Pytań nie było, 

wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 15 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/482/2014 w sprawie wyra żenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy u życzenia, której przedmiotem jest ta sama cz ęść 

nieruchomo ści poło żonej w Żninie przy ul. Szkolnej,   która stanowi załącznik nr 14 

do protokołu. 

 

AD PKT 16 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów użyczenia, których przedmiotem są lokale użytkowe położone w Żninie przy ul. 

Potockiego. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  dotyczy to użyczenia pomieszczenia spółki wodnej 

oraz Powiatowych struktur OSP.   

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus - zapytał czy są pytania. Pytań nie było, 

wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 15 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/483/2014 w sprawie wyra żenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów u życzenia, których przedmiotem s ą lokale u żytkowe 

poło żone w Żninie przy ul. Potockiego,   która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

AD PKT 17 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów najmu, których przedmiotem są te same lokale użytkowe, położone w Żninie 

przy ul. Potockiego. 

 



 

 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  wyjaśnił, że dotyczy to budynku w którym mieści 

się  Nadzór Budowlany a także pobliskich garaży.  

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus - zapytał czy są pytania. Pytań nie było, 

wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 15 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/484/2014 w sprawie wyra żenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów najmu, których przedmiotem są te same lokale 

użytkowe, poło żone w Żninie przy ul. Potockiego,   która stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 

 

AD PKT 18 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu, której przedmiotem jest ta sama część nieruchomości położonej w 

Żninie przy ul. Mickiewicza. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  wyjaśnił, że dotyczy to kiosku „Ruch-u” 

usytuowanego przy bloku na ul. Mickiewicza 19 w Żninie. 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus - zapytał czy są pytania. Pytań nie było, 

wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 15 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/485/2014 w sprawie wyra żenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu, której przedmiotem j est ta sama cz ęść 

nieruchomo ści poło żonej w Żninie przy ul. Mickiewicza, która stanowi załącznik nr 

17 do protokołu. 

 



 

 

 

AD PKT 19  - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu, której przedmiotem jest ta sama część nieruchomości położonej 

w Żninie przy ul. Aliantów. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  powiedział, że na Komisjach Rady pojawiły się 

sugestie, żeby umowę najmu przedłużyć na okres 1 roku. Z informacji uzyskanych od 

Pani Naczelnik Wydziału Mienia, Rolnictwa i Środowiska Urzędu Miejskiego w Żninie 

wynika, że takiego zapisu nie wolno wprowadzać. Otóż na pozostałe garaże zostały 

umowy zawarte do końca 2016 roku i w tym przypadku również  umowę podpiszemy 

do końca 2016 roku. W taki sposób by wszystkie umowy wygasły w tym samym 

terminie. Wówczas po upływie czasu zawarcia umów Rada będzie mogła zdecydować 

co z tym terenem.  

Radny Adam Kowalewski -  zapytał czy nie można byłoby zapisać tego chociaż 

w uzasadnieniu. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  odpowiedział, że nie można takiego zapisu 

wprowadzić.  

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus - zapytał czy są jeszcze jakieś  pytania. 

Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod 

głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 15 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/486/2014 w sprawie wyra żenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu, której przedmiotem j est ta sama cz ęść 

nieruchomo ści poło żonej w Żninie przy ul. Aliantów, która stanowi załącznik nr 18 

do protokołu. 

 

 

 



 

 

 

AD PKT 20 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów najmu na części nieruchomości stanowiące lokale użytkowe, położone 

w Żninie przy Placu Wolności i ul. Szpitalnej. 

  

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  wyjaśnił, że dotyczy to garaży usytuowanych przy 

tych ulicach. 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus - zapytał czy są pytania. Pytań nie było, 

wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 15 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/487/2014 w sprawie wyra żenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów najmu na cz ęści nieruchomo ści stanowi ące lokale 

użytkowe, poło żone w Żninie przy Placu Wolno ści i ul. Szpitalnej, która stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu. 

 

AD PKT 21  - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

ograniczonego prawa rzeczowego na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Żnin, położonej w Żninie przy ul. Szkolnej. 

 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  wyjaśnił, że dotyczy to ustanowienia służebności 

dojazdu do restauracji „Parkowej”.  

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus - zapytał czy są pytania. Pytań nie było, 

wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 15 Radnych 

 



 

 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/488/2014 w sprawie wyra żenia zgody na 

ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego na nier uchomo ści stanowi ącej 

własno ść Gminy Żnin, poło żonej w Żninie przy ul. Szkolnej, która stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu.   

 

AD PKT 22 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

ograniczonego prawa rzeczowego na nieruchomościach stanowiących własność 

Gminy Żnin. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  wyjaśnił, że dotyczy to przebiegu linii energetycznej 

wysokiego napięcia Pakość – Żnin, która jest obecnie modernizowana. Po podjęciu tej 

uchwały i wyrażeniu zgody na ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego Rada 

w przyszłości będzie mogła obciążyć firmę ENEA, gdy się to wszystko uprawomocni. 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus - zapytał czy są pytania. Pytań nie było, 

wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 15 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/489/2014 w sprawie wyra żenia zgody na 

ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego na nier uchomo ściach 

stanowi ących własno ść Gminy Żnin, która stanowi załącznik nr 21 do protokołu.   

 

 

AD PKT 23  - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części 

nieruchomości, położonej w Żninie przy ul. 700-Lecia. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski – wyjaśnił, że chodzi tutaj o sprzedaż drogi, która jest 

na działce obok MOPS-u w Żninie. 



 

 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus - zapytał czy są pytania. Pytań nie było, 

wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 

Za było 14 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/490/2014 w sprawie wyra żenia zgody na 

sprzeda ż części nieruchomo ści, poło żonej w Żninie przy ul. 700-Lecia., która 

stanowi załącznik nr 22 do protokołu.   

 

AD PKT 24  - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w Żninie przy ul. Sportowej. 

 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  powiedział, że na Komisjach Rady był temat 

omawiany i w gestii Rady leży podjęcie decyzji. 

Radny Adam Kowalewski – zapytał dlaczego w projekcie w § 1 jest zapis o 

powierzchni „do”. Czy nie powinien  być zapis „o powierzchni”? 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  stwierdził, że uzyska informacje od pracownika 

Wydziału MRŚ. 

 Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus –  wobec tego ogłosił przerwę w obradach. 

Po przerwie –  

Burmistrz Leszek Jakubowski –  stwierdził, że faktycznie powinien być zapis „ o 

powierzchni” 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus – wobec tego poddał pod głosowanie 

poprawkę polegającą na skreśleniu w § 1 wyrażenia „do powierzchni ”  i zastąpieniu 

go wyrażeniem „o powierzchni”. 

 

W głosowaniu  udział wzięło 13 Radnych 

Za było 13 Radnych 

Rada przyj ęła poprawk ę do projektu uchwały.   

 



 

 

 

Następnie Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus - zapytał czy są jakieś pytania. 

Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały wraz z naniesioną 

poprawką, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych 

Za było 13 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/491/2014 w sprawie wyra żenia zgody na 

sprzeda ż prawa u żytkowania wieczystego nieruchomo ści poło żonej w Żninie 

przy ul. Sportowej, która stanowi załącznik nr 23 do protokołu.   

 

AD PKT 25  - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonej w Żninie przy ul. Przemysłowej. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -   poprosił o zabranie głosu Burmistrza, w 

celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  prosiłby, aby w tym przypadku również wyrażenie 

„do powierzchni” zastąpić wyrażeniem „o powierzchni” 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus – wobec tego poddał pod głosowanie 

poprawkę polegającą na skreśleniu w § 1 wyrażenia „do powierzchni ”  i zastąpieniu 

go wyrażeniem „o powierzchni”. 

 

W głosowaniu  udział wzięło 15 Radnych 

Za było 15 Radnych 

Rada przyj ęła poprawk ę do projektu uchwały.   

 

Następnie Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus - zapytał czy są jakieś pytania. 

Pytań nie było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały wraz z naniesioną 

poprawką, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 15 Radnych 

 



 

 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/492/2014 w sprawie wyra żenia zgody na 

sprzeda ż nieruchomo ści poło żonej w Żninie przy ul. Przemysłowej, która stanowi 

załącznik nr 24 do protokołu.   

 

AD PKT 26 -  Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia ograniczonego prawa 

rzeczowego na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żnin, położonej w Żninie 

przy Placu Zamkowym. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -   poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  powiedział, że na Komisjach Rady projekt był 

szczegółowo omówiony. 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus - zapytał czy są jakieś pytania. Pytań nie 

było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod 

głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 15 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/493/2014 w sprawie ustanowienia 

ograniczonego prawa rzeczowego na nieruchomo ści stanowi ącej własno ść 

Gminy Żnin, poło żonej w Żninie przy Placu Zamkowym, która stanowi załącznik nr 

25 do protokołu.   

 

AD PKT 27 -  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie na rzecz Gminy Żnin gruntu położonego w Żninie przy ul. Mieszka I. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -   poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  wyjaśnił, że chodzi tutaj o sprostowanie błędu, który 

zaistniał w księgach wieczystych.  

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus - zapytał czy są jakieś pytania. Pytań nie 

było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod 

głosowanie.  



 

 

 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 15 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/494/2014 zmieniaj ącą uchwał ę w sprawie 

wyra żenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Żnin gruntu poło żonego w Żninie 

przy ul. Mieszka I, która stanowi załącznik nr 26 do protokołu.   

 

AD PKT 28 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

ograniczonego prawa rzeczowego na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Żnin, położonej w Kierzkowie. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -   poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  powiedział, że chodzi tutaj o uniezależnienie się 

działki od sąsiedztwa, wobec tego jest to służebność drogi dojazdowej.  

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus - zapytał czy są jakieś pytania. Pytań nie 

było, wobec tego odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod 

głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 12 Radnych 

Wstrzymało się 3 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/495/2014 w sprawie wyra żenia zgody na 

ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego na nier uchomo ści stanowi ącej 

własno ść Gminy Żnin, poło żonej w Kierzkowie, która stanowi załącznik nr 27 do 

protokołu.   

 

AD PKT 29  - Podjęcie uchwały w sprawie  zmian i aktualizacji w podziale gminy Żnin 

na stałe obwody głosowania. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -   poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 



 

 

 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  wyjaśnił, że zachodzi konieczność przeniesienia 

Sołectwa Sulinowo z dotychczasowego obwodu głosowania nr 15 do obwodu 

głosowania nr 13. Dokonuje się również aktualizacji oznaczenia porządkowego 

nieruchomości zabudowanej siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 17 w 

Jadownikach Rycerskich poprzez zmianę adresu siedziby z „Jadowniki Rycerskie 18” 

na „Jadowniki Rycerskie 18A” z uwagi na dokonaną zmianę numeracji porządkowej tej 

nieruchomości. 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus - zapytał czy są jakieś pytania. Pytań nie 

było, wobec tego przy braku sprzeciwu Rady odczytał wstęp i zakończenie projektu 

uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 15 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/496/2014 w sprawie  zmian i aktualizacji 

w podziale gminy Żnin na stałe obwody głosowania, która stanowi załącznik nr 28  

do protokołu.   

 

 

AD PKT 30 -  Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 

głosowania w Gminie Żnin w wyborach do rad gmin, rad powiatów i sejmików 

województw oraz w wyborach burmistrza. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -   poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  wyjaśnił, że niezbędne jest utworzenie 

dodatkowych obwodów głosowania  w zakładzie opieki zdrowotnej i w domu pomocy 

społecznej. 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  zapytał czy są jakieś pytania. Pytań nie 

było, wobec tego przy braku sprzeciwu Rady odczytał wstęp i zakończenie projektu 

uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 15 Radnych 



 

 

 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/497/2014 w sprawie utworzenia odr ębnych 

obwodów głosowania w Gminie Żnin w wyborach do rad gmin, rad powiatów 

i sejmików województw oraz w wyborach burmistrza, która stanowi załącznik nr 29  

do protokołu.   

 

AD PKT 31  - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Żnin 

na 2014 rok. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -   poprosił o zabranie głosu Burmistrza, 

w celu uzasadnienia projektu uchwały. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  zaproponował wprowadzenie autopoprawki  do 

projektu uchwały następującej treści: 

Dział 852 - decyzją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego Nr WFB.I.3120.3.52.2014 z 

dnia 8.09.2014 zwiększono plan dotacji w dziale 852 w kwocie 16.859 zł na  realizację 

własnych zadań bieżących gmin, dofinansowanie wypłat zasiłków stałych (R.85216 

zadanie własne). 

Zmiany wydatków zwiększenia zgodnie z decyzjami dysponentów środków oraz 

przesunięcia środków zgodnie z wnioskami, które złożono po 9.09.2014r.: 

- Dział 921 – środki funduszu sołeckiego w kwocie 800 zł sołectwo Sarbinowo 

przedsięwzięcie nr 1 „Utrzymanie, wyposażenie i funkcjonowanie świetlicy wiejskiej”. 

Łącznie z poprzednimi zmianami zwiększenie dochodów i wydatków to kwota  333.651 

zł. 

Uwzględniając powyższe zgłaszam zmiany w projekcie uchwały - nowe kwoty w 

następujących pozycjach: 

 
Lp. Poz. Treść (dotyczy) Przed zmianą Po zmianie Różnica 
1 Poz.1  dochody budżetowe 72 758 470,23 72 775 329,23 16 859,00 
2 Poz.2 dochody bieżące 66 938 939,23 66 955 798,23 16 859,00 

3 Poz.5 dotacje celowe związane z 
realizacją zadań własnych  4 156 136,00 

4 172 995,00 16 859,00 

4 Poz.7 wydatki budżetowe 73 781 312,23 73 798 171,23 16 859,00 
5 Poz.8 wydatki bieżące 65 203 210,23 65 220 069,23 16 859,00 

 

Uwzględniono zmiany w załącznikach: Nr 1- Dochody , Nr 2 – Wydatki, Nr 5- Dotacje 

na zadania własne. 



 

 

 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus – wobec tego poddał pod głosowanie 

autopoprawkę zgłoszoną przez Burmistrza Żnina. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 12 Radnych 

Wstrzymało się 3 Radnych 

Rada przyj ęła autopoprawk ę zgłoszon ą przez Burmistrza Żnina. 

 

Następnie Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus zapytał czy są jakieś pytania. 

Pytań nie było, wobec tego przy braku sprzeciwu Rady odczytał wstęp i zakończenie 

projektu uchwały wraz z naniesioną autopoprawką, a następnie poddał go pod 

głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

Za było 12 Radnych 

Wstrzymało się 3 Radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr XXXIV/498/2014 zmieniaj ącą uchwał ę w sprawie 

bud żetu Gminy Żnin na 2014 rok , która stanowi załącznik nr 30  do protokołu.   

 

AD PKT 32  - Odpowiedzi na interpelacje Radnych. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  powiedział, że udzielił odpowiedzi na wszystkie 

złożone interpelacje. 

 

AD PKT 33  - Zapytania, wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus -  zwrócił się z prośbą o składanie zapytań, 

wolnych wniosków i informacji. 

Radny Czesław Dalewski -  zwrócił uwagę Panu Burmistrzowi, aby w przyszłości nie 

dochodziło do sytuacji, gdzie przygotowywane przez pracowników uchwały, jasne 

w treści trzeba poprawiać. Chodzi tutaj o zapisy „o”, „”do”, „około” itp. 



 

 

 

Burmistrz Leszek Jakubowski –  odpowiedział, że przyjął uwagę do wiadomości. 

 

AD PKT 34  – Zakończenie 

 

Przewodnicz ący Rady Lucjan Adamus - Wysoka Rado, Szanowni Goście 

wyczerpaliśmy zaplanowany na dzień dzisiejszy porządek obrad. 

Serdecznie dziękuję wszystkim obecnym na sali za uczestnictwo w XXXIV Sesji Rady 

Miejskiej w Żninie. XXXIV Sesję Rady Miejskiej w Żninie uważam za zamkniętą. 

Na tym protokół zakończono. 

   

Protokolant:                                                                    Przewodnicz ący Rady  

 

Łukasz Lisiecki                                                                     Lucjan Adamus  

Inspektor Biura Rady 

 

 

Żnin, dnia 10 października 2014 r. 


